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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2017/18:319 Skolforskningsinstitutets verksamhet

I dagarna meddelade Skolforskningsinstitutets direktör att hon har begärt sitt 
entledigande. Verksamheten vid institutet startade år 2015 efter ett beslut av 
den tidigare alliansregeringen. Nuvarande regeringspartier stod bakom beslutet 
om att inrätta ett skolforskningsinstitut. Det är därför förvånande att direktören 
meddelar att ett skäl till avgången rör regeringens bristande stöd för institutets 
verksamhet. 
Nyligen har det även blivit känt att Skolforskningsinstitutet inte kommer att 
kunna utlysa nya forskningsprojekt år 2019 om inte medel tillförs i nästa års 
budget.

Med hänvisning till ovan vill jag fråga utbildningsminister Gustav Fridolin:

 

Vad är ministerns uppfattning om Skolforskningsinstitutets hittillsvarande 
verksamhet, och anser ministern att det finns skäl att tydliggöra institutets 
uppdrag?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-23
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00


